
 

 

HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

Avenija Dubrava 238 

10040 Zagreb  

 

ZAPISNIK  

 

Sa  sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog pikado saveza održane dana 6. srpnja 2020. godine s 

početkom u 20:00 sati. 

 

Sjednica je telefonska a nazočni su: Tihomir Mamić predsjednik, Eduard Akrap, Damir 

Zrinščak, Zvonko Antunović i Miro Grubeša. 

Sjednicu je otvorio predsjednik g. Tihomir Mamić, pozdravio članove Izvršnog odbora te 

konstatirao da sukladno članku 48. Statuta Hrvatskog pikado saveza postoji kvorum i sve 

odluke koje budu donesene na ovoj sjednici su pravovaljane. 

Za zapisničara je predložio Zvonka Antunović. 

Potom je predložio sljedeći:   

 

DNEVNI RED 

 

1. Nastavak natjecanja i natjecateljski kalendar  

2. Službenik za informiranje 

3. Sponzorski ugovor 

4. Razno 

 

Predloženi dnevni red  je jednoglasno  usvojen. 

 

Ad 1.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić je uvodno pozdravio sve sudionike, upoznao ih s 

činjenicom da je trenutna epidemiološka situacija takva da dopušta nastavak natjecanja te 

naglasio kako je potrebno žurno donijeti odluku o nastavku sezone kako bi se uspio odigrati 

barem dio predviđenih natjecanja. Članovi IO su se složili s ovim prijedlogom te je na kraju 

zauzet stav da se sva ekipna i pojedinačna natjecanja za sezonu 2019/2020 odigraju u 

razdoblju od rujna do studenog 2020. godine kako bi se moglo započeti s natjecanima u novoj 

sezoni. Damir Zrinščak je posebno naglasio da ukoliko dođe do pogoršanja epidemiološke 

situacije i novih ograničenja u pogledu mjera Stožera civilne zaštite potrebno je na vrijeme 

reagirati i otkazati ova natjecanja, s tim da se ta natjecanja u tom slučaju neće niti moći 

odigrati kasnije, budući da gube i svoj smisao jer već ulaze u novu sezonu. 

Ostali članovi IO su zauzeli stav da se stakvim odlukama pričeka i da se pomno prati razvoj 

epidemiološke situacije te sukladno svakoj pojedinoj odluci postupi u najboljem interesu 

igrača i ekipa koje su izborile pojedina natjecanja. 

 

Nakon što više nije bilo rasprave, predsjednik  je nakon provedenog glasovanja konstatirao da 

je IO jednoglasno donio: Odluku o nastavku natjecanja 

 

Ad 2.) Predsjednik je naglasio kako sukladno pozitivnim pravnim propisima savez mora 

imenovati službenika za informiranje te je predložio da to bude g. Damir Zrinščak, budući da 

kao tajnik obavlja poslove koji odgovaraju dijelu poslova službenika za informiranje. G. 

Zrinščak je prihvatio prijedlog kao i ostali članovi IO te je po provedenom glasovanju 

predsjednik konstatirao da je IO jednoglasno donio: Odluku o službeniku za informiranje. 

 



Ad 3.) Eduard Akrap je izvijestio kako su pregovori sa Zagrebačkom pivovarom vezano za 

sponzorski ugovor zaustavljeni isključivo zbog epidemiološke situacije te da se u ovom 

trenutku neće ići u potpisivanje ugovora zbog neizvjesnosti. 

 

Ad 4.) Ispušta se kao nepotrebna. 

 

Nakon iscrpljenih tema predsjednik je zaključio sjednicu. 

 

Sjednica je završena u 21:45 sati. 

 

 

       ___________________ 

                  Tihomir Mamić 

                        predsjednik 


